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Marktcommissie 
 
16 februari 2016 
 
Aanwezig 
Wethouder F. van Eersel (voorzitter), W. Gootzen (secretaris), 
H. van Buggenum (marktmeester), I. Bex, S. Blok, J. Duppen, H. Hoens, J. Kneepkens-
van den Broek, I. Mahu-de Ridder, B. Smits, J. Tromp. 
 
Afwezig 
H. Zontrop. 
 
 
1. Opening 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom op deze vergadering van de 
Marktcommissie.  
 
Een zeer bijzonder welkom richt hij aan Sonja Blok. Na een jaar afwezigheid in deze 
commissie zijn allen zeer verheugd haar weer hier aanwezig te zien. Allen wensen haar 
heel veel succes bij het geleidelijk hervatten van haar werkzaamheden. 
 
Vervolgens opent de voorzitter de vergadering, nadat hij heeft vastgesteld dat niemand 
een aanvulling heeft op de voorliggende agenda. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
De voorzitter heeft de volgende mededelingen: 
- De heer Colson (kip e.d.) heeft aangegeven dat hij door ziekte tijdelijk niet kan 

komen. Na zijn herstel wil hij wel weer naar de weekmarkt in Weert komen. Om die 
reden blijft zijn vergunning voorlopig weliswaar in stand, maar zijn plaats kan worden 
vergund aan een eventuele, nieuwe aanvrager. Wanneer hij terugkomt wordt bekeken 
op welke plaats hij dan kan komen te staan. 

- De heer Van der Linden heeft aangegeven dat hij na deze winter wil stoppen. Hij heeft 
daarbij verzocht of hij zijn nog aanwezige voorraad wel nog de volgende winter kan 
komen verkopen op de weekmarkt. Dat wordt mogelijk geacht. Op een alsdan 
beschikbare dagplaats. Maar niet op zijn huidige standplaats (hoekplaats), zoals hij 
dat verzocht had. 

- Mevrouw Van Mulken (baby- en kinderkleding, aanwezig op de inschrijvingslijst) is 
benaderd voor een standplaats op de weekmarkt in Weert. Zij zal aanstaande zaterdag 
komen kijken om zich te oriënteren. 

 
 
3. Verslag van de vergadering van 24 november 2015 
Er zijn geen op- of aanmerkingen over het verslag. 
 
De voorzitter deelt naar aanleiding van de vraag van de heer Jan Tromp op bladzijde 3 het 
volgende mee. Er is navraag gedaan. Er is geen budget voor een stroomput begroot. De 
geraamde kosten voor een dergelijke voorziening bedragen zo’n € 10.000,00. Derhalve 
een relatief hoog bedrag. Om die reden kan realisering van een stroomput redelijkerwijs 
niet doorgaan. Van belang is derhalve om de kabels zorgvuldig af te dekken met een mat, 
zoals dat in de afgelopen jaren ook altijd de bedoeling is geweest. 
 
Het verslag wordt vastgesteld in overeenstemming met het concept-verslag. 
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4. Advies over aanvragen om vergunning voor vaste standplaats: 
 
- Uitbreiding standplaats van de heer Abebe (horloges e.d.) 
Vergunninghouder wil zijn assortiment graag uitbreiden met mapjes/hoesjes voor mobiele 
telefoons en vergelijkbare accessoires. Dus vergelijkbaar met een gedeelte van de 
artikelen van een andere vergunninghouder, de heer Kursun. De commissie overweegt dat 
enige vorm van concurrentie kan bijdragen aan de “kwaliteit van de markt” en dat er na 
toelating sprake is van twee standplaatsen met vergelijkbare artikelen.  
De commissie geeft een positief advies over deze uitbreiding. 
 
 
- Aanvraag van de heer M. van den Heuvel: biologische frietkar 
Deze aanvraag is nog nagekomen en stond daarom niet op de verzonden agenda. 
Het volgende wordt overwogen. Wanneer er in een proefperiode blijkt dat deze kraam 
goed loopt en dus veel mensen trekt dan blijkt daaruit dat deze van waarde is voor de 
weekmarkt. Deze kraam zou dus kunnen bijdragen aan de levendigheid op de weekmarkt 
en het lijkt de moeite waard om dat in de praktijk te gaan toetsen. Daarbij wordt gedacht 
aan het gedeelte op de Nieuwe Markt. Wel zou qua assortiment enigszins rekening 
gehouden moeten worden met de reeds aanwezige standplaatsen. Daarbij is bijvoorbeeld 
te denken aan de hamburgers. 
De commissie geeft een positief advies over deze aanvraag voor een proeftijd. 
 
 
5. Standwerkers: reglement 
Er worden suggesties gedaan om het bestaande Standwerkersreglement aan te passen. 
Voorgestelde aanpassingen worden weersproken. Er wordt gediscussieerd. Kortom er is 
binnen de commissie geen eenstemmigheid over de wijze, waarop in de regelgeving het 
standwerken (anders) zou moeten worden gereguleerd. 
 
Waarover wel eenstemmigheid bestaat is het uitgangspunt dat er op de weekmarkt ook 
daadwerkelijk sprake moet zijn van het echte standwerken. Het standwerken, zoals dat 
van oudsher bedoeld is en zoals dat ook in de Marktverordening is gedefiniëerd. 
 
Dat als uitgangspunt nemend wordt besloten om in de praktijk voortaan kritischer te 
kijken naar de standwerkers en om hen er strikter op te wijzen dat zij ook echt moeten 
standwerken. 
 
Naar aanleiding van de gevoerde discussie zegt de voorzitter wel nog toe dat hij zal laten 
bekijken in hoeverre het mogelijk is (of te maken is) dat vaste vergunninghouders ook op 
een aparte plek/standwerkersplaats bijzondere waren (bijvoorbeeld seizoensartikelen) 
kunnen verkopen. 
 
 
6. Jaarmarkt en Fokpaardendag op zaterdag 19 maart 2016 
In tegenstelling tot eerdere berichtgeving in verschillende publiciteitsmedia wordt de 
Jaarmarkt en Fokpaardendag in Weert dit jaar op dezelfde dag gehouden als de Sint Joep 
Markt in Sittard.  
Daardoor is het op dit moment een feit dat voor Weert het aantal aanmeldingen 
achterblijft. 
De suggestie wordt gedaan om de marktkoopmensen die in Sittard uitgeloot zijn de 
gelegenheid te bieden om naar de Jaarmarkt in Weert te komen.  
 
 
7. Biologische markt op het Bassin 
Zoals bekend is eerder al eens een poging gedaan om een biologische markt op te zetten. 
Dat was toen op de Oelemarkt. Eén van de marktkoopmensen van toen is daarna wel 
doorgegaan op een vaste standplaats naast de parkeerplaats aan het Bassin. Op dit 
moment heeft laatstgenoemde persoon weer een aantal marktkoopmensen bereid 
gevonden om een hernieuwde start te maken met een biologische markt. Dit maal op het 
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nieuw ingerichte plein aan het Bassin, waaraan diverse horecazaken zijn gelegen. Elke 
donderdag van 14.00 tot 18.00 uur.  
De gemeente wil in beginsel daaraan medewerking verlenen en daarbij kijken of de 
biologische markt nu wel een duurzamer karakter krijgt. Uitgangspunt is dat er vanaf het 
begin het geldende marktgeld wordt betaald. Het formaliseren van die nieuwe markt, in 
die zin dat die markt ook wordt gereguleerd in nieuwe regelgeving, zal echter pas aan de 
orde zijn, wanneer gebleken is dat die markt levensvatbaar is. In die laatste zin is er dus 
weer sprake van een proef. 
De commissie geeft aan dat zij geen probleem hebben met de voorgestelde plannen 
omtrent de biologische markt op de nieuwe locatie en adviseert derhalve positief. 
 
 
8. Stadstriathlon op vrijdag tot en met zondag 10, 11 en 12 juni 2016 
In verband met hetgeen over de stadstriathlon eerder hier in deze commissie aan de orde 
is geweest, deelt de voorzitter mee dat bij de stadstriathlon van dit jaar de stadsbrug 
wederom dicht gaat. Eerdere berichten duidden wellicht op iets anders. 
 
Verder is aan de orde: 
- De weg bij Sluis 16 blijft dit keer wel open. 
- De zogenaamde wisselzone/ het parc fermé ligt dit jaar niet op het Bassin maar op de 

Eindhovenseweg. 
- Het zwemtraject voor de profs loopt dit keer vanaf de Industriehaven richting stad. 
- Zondag 12 juni 2016 is geen koopzondag. 
 
Vermeld wordt dat het evenement groter en belangrijker wordt. De organisatie streeft 
naar het organiseren van het EK Triathlon in 2019. Daarvoor moet de gehele 
accommodatie (parcours en voorzieningen) aan bepaalde eisen voldoen. Vandaar ook 
bovengenoemde maatregelen en de eventuele verklaring voor de situatie omtrent de 
afsluiting van stadsbrug. 
 
Bij de voorbereiding en planning van het evenement heeft de toegang naar het centrum 
van Weert de nodige aandacht. Daarvan zijn de betrokkenen zich zeer bewust. Mede gelet 
op eerdere ervaringen. Door bovenvermelde aanpassingen ten opzichte van het vorige 
jaar is sprake van verbeteringen in dat opzicht. Ook zal er grote aandacht zijn voor 
adequate verkeersgeleidingen, met name ook naar het centrum. Wanneer de mensen de 
borden correct volgen zal de bereikbaarheid van het centrum geen reëel probleem zijn. 
 
De voorzitter zegt toe dat hij nog navraag* zal doen. Dit in verband met de tijdens deze 
vergadering geconstateerde onduidelijkheden over het evenement. 
 
*Verkregen, aanvullende info na de vergadering van de Marktcommissie: 
- Het loopparcours is dusdanig gewijzigd dat alle parkeerterreinen/parkeergarages in de 

binnenstad bereikbaar zijn. 
- De organisatie is gevraagd om te bekijken of het technisch mogelijk is een halve rijbaan 

vrij te houden op de (verlengde) Beekstraat. 
 
 
9. Terugkoppeling door leden Marktcommissie naar overige marktkoopmensen 
De voorzitter verzoekt de leden van de commissie om, in gevallen waarin dat nodig is, 
zaken, die in de commissie spelen met betrekking tot de weekmarkt, ook goed met hun 
achterban kort te sluiten. 
 
In het verleden is de informatievoorziening aan de overige marktkoopmensen al eens 
verbeterd/versneld door niet pas het vastgestelde verslag van de Marktcommissie op de 
gemeentelijke website te plaatsen maar reeds het concept van het verslag. 
 
Huub van Buggenum, marktmeester, zal alle marktkoopmensen per e-mail attenderen op 
de verslagen van de gehouden vergaderingen van de commissie, zoals die op de 
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gemeentelijke web-site staan. Vooral dan het verslag van de laatste vergadering, voor 
zover het daarbij nog gaat om een concept. 
 
 
10. Rondvraag 
 
Mevrouw Irma Mahu-de Ridder 
- Zij wijst op de afwijkende maten in het geldende Standwerkersreglement ten opzichte 

van de maten die in de standwerkerswereld gebruikelijk zijn. 
 
Antwoord: Gelet op het besprokene onder punt 5 zou in de praktijk allereerst de 
grootste aandacht uit moeten gaan naar het echte standwerken. 

 
- Als tweede komt zij terug op de hiervoor reeds behandelde en positief beoordeelde 

aanvraag om uitbreiding van de heer Abebe. Zij vraagt naar het mogelijke risico 
verbonden aan de reactie van de reeds aanwezige vergunninghouder, de heer Kursun. 
Gaat hij misschien dan wel weg? 
Antwoord: Een dergelijke reactie is redelijkerwijs niet te gauw verwachten. 

 
 
De voorzitter 
Hij geeft aan dat de vergadering dit keer niet lang heeft geduurd. Dat heeft te maken met 
de agenda, die vandaag voorlag. Om die reden stelt hij dan ook voor om nu nog geen 
datum voor de volgende vergadering samen te bepalen. Wanneer er weer voldoende 
geschikte agendapunten zijn voor een goede vergadering dan zal er een oproep worden 
gedaan. Daarbij blijft natuurlijk altijd de mogelijkheid bestaan dat commissieleden 
kenbaar maken dat zij een marktaangelegenheid in een vergadering van deze commissie 
willen bespreken om zo tot een advies aan het college te komen. 
De commissie stemt hiermee in. 
 
 
11. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun komst en hun inbreng. 
Vervolgens sluit hij de vergadering. 
 
 
 
Weert, 28 juni 2016 
 
 
 
 
F. van Eersel      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


